

TALSMANDENS GRUPPE  
 SPRECHERGRUPPE  
 SPOKESMAN'S GROUP  
 GROUPE DU PORTE-PAROLE  
 GRUPPO DEL PORTAVOCE  
 BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION  
 INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG  
 INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION  
 NOTA D'INFORMAZIONE  
 TER DOCUMENTIE**

Brussels, January 1980

GRANT OF AID FROM THE EAGGF  
GUIDANCE SECTION  
REGULATION NO 17/64/EEC  
2ND INSTALMENT 1979

The Commission of the European Communities has granted aid of 17 755 467 EUA to 48 projects under Regulation 17/64/EEC, second instalment 1979.

The aid granted can be broken down as follows:

	<u>No of projects</u>	<u>Aid in national currency</u>	<u>Aid in EUA</u> *
F.R. GERMANY	26	30 926 448 DM	12 459 540
ITALY	22	6 061 029 339 LIT	5 295 927
	48		17 755 467

The F.R. of Germany received a total of 30 926 448 DM for 26 projects as follows:

- 10 projects concerning farm roads received 10 173 446 DM. This was for the building of farm roads in Baden-Württemberg, Bavaria (5) Hesse and Schleswig-Holstein (2) and afforestation and countryside improvement work in Hesse.
- 14 projects which received 13 545 375 DM concerned work on improving water supplies in North Rhine-Westphalia (2) and in Lower Saxony (12).
- 2 miscellaneous projects, 7 207 627 DM, concerned the replanting of vineyards in Bavaria and in Rhineland-Palatinate.

Italy received 6 061 029 339 LIT for 22 projects as follows:

- 9 for farm roads amounting to 2 718 281 342 LIT for the construction or improvement of farm roads in the province of Alexandria, Ascoli Piceno and Macerata (1 project) Brindisi (2), Foggia, Livorno, Lucca, Reggio di Calabria and Turin.
- 5 projects concerning waterworks received 828 013 816 LIT for the construction of rural water supplies in the provinces of Bolzano, Genoa, Imperia, Pesaro and Verona.
- a single electrification project: the insulation of electricity lines in the commune of San Severino Marche (Macerata) received 77 733 484 LIT.
- 3 afforestation projects received 774 538 088 LIT for afforestation work in the various communes of the provinces of Parma and Novara and (together with water supplies and forest improvements) in the provinces of Reggio di Emilia.

\* Conversion rate used: November 1979. Amount in EUA given as rough guide.

4 miscellaneous projects received 1 662 462 609 LIT. These were for the construction of a research centre for vocational training at Pesaro; the replanting of specialized vineyards in the province of Bolzano; the reorganization of olive groves including the purchase of equipment in various communes of the province of Arezzo; the provision of farm roads and water supplies in the commune of Serrastretta (Catanzaro).

TALSMANDENS GRUPPE  
SPRECHERGRUPPE  
SPOKESMAN'S GROUP  
GROUPE DU PORTE-PAROLE  
GRUPPO DEL PORTAVOCE  
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION  
INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG  
INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION  
NOTA D'INFORMAZIONE  
TER DOCUMENTIE**

Bruxelles, janvier 1980.

Octroi du concours du F.E.O.G.A.

Section Orientation

Règlement n° 17/64/CEE

2ème tranche 1979

La Commission des Communautés européennes vient d'octroyer un concours de 17.755.467 UCE à 48 projets au titre du Règlement 17/64/CEE, 2ème tranche 1979.

Le concours octroyé se répartit de la manière suivante :

	<u>Nombre de projets</u>	<u>Concours en monnaie nationale</u>	<u>Concours en UCE</u> (1)
ALLEMAGNE	26	30.926.448 DM	12.459.540
ITALIE	22	6.061.029.339 LIT	5.295.927
	48		17.755.467

(1) Taux de conversion utilisé : novembre 1979.  
Montant en UCE donné à titre indicatif.

L'Allemagne compte 26 projets pour un montant total de 30.926.448 DM dont :

- Dix projets du secteur "voirie rurale" qui bénéficient de 10.173.446 DM. Il s'agit de la construction de chemins ruraux dans le Bade- Wurtemberg en Bavière (5) en Hesse , dans le Schleswig-Holstein (2) et dans le Bade- Wurtemberg, et de travaux de boisement et d'amélioration du paysage en Hesse.
- 14 projets qui reçoivent 13.545.375 DM et qui concernent des travaux d'assainissement hydraulique en Rhénanie-du-Nord/Westphalie (2) et en Basse-Saxe (12).
- 2 projets "Divers" pour un montant de 7.207.627 DM et qui portent sur le réencépagement de vignobles en Bavière et en Rhénanie-Palatinat.

L'Italie reçoit 6.061.029.339 Lit. pour 22 projets dont :

- 9 du secteur "Voirie rurale" pour un montant de 2.718.281.342 Lit. : la construction ou l'amélioration de chemins ruraux dans les provinces de : Alexandrie, Ascoli Piceno et Macerata (1 projet) Brindisi (2), Foggia, Livourne , Lucques, Reggio de Calabre et Turin.
- 5 projets, pour des travaux d'adduction d'eau, reçoivent 828.013.816 Lit. : la construction d'aqueducs ruraux dans les provinces de Bolzano, Gènes, Impéria, Pesaro et Vérone.
- l'unique projet du secteur "électrification" : l'installation de lignes électriques dans la commune de San Severino Marche (Macerata), qui bénéficie de 77.733.484 Lit.
- 3 projets de "boisement" reçoivent 774.538.088 Lit. et portent sur des travaux de boisement dans différentes communes des provinces de Parme et de Novara et (accompagnés d'améliorations hydrauliques et forestières) dans la province de Reggio d'Emilie.
- 4 projets "Divers" qui bénéficient de 1.662.462.609 Lit. Il s'agit de : la construction d'un centre de recherche pour la formation professionnelle à Pesaro; le réencépagement de vignobles spécialisés dans la Province de Bolzano; la restructuration d'oliveraies avec achat de matériel dans plusieurs communes de la province d'Arezzo; la construction de chemins et d'aqueducs ruraux dans la commune de Serrastretta (Catanzaro).